



# NEWSLETTER

December 2024

VOLUME 3 , ISSUE 4



## Principal's Message: رسالة المديرية:

Dear Parents and Diyar Community,

November has been a month filled with excitement and engagement at our school! We began the month with a proud celebration of UAE Flag Day, and we will soon be closing it with the festivities of Eid Al Etihad 53. Between these national events, we have had a wide range of activities that reflect the vibrant environment of our school community.

Our Pre KG and KG 1 students had their Carnival Picnics, a delightful gathering where they celebrated with their families in a fun, festive atmosphere. Parent workshops and project presentations have kept everyone busy, while our students have been preparing for their end-of-term assessments.

A key focus this month has been raising awareness around anti-bullying, with many activities designed to encourage kindness and respect among our students.

As we approach the end of the term, we still have exciting events on the horizon! The Diyar Olympics will give our students the chance to showcase their PE projects, and Science Week will highlight the incredible science projects our students have been working on. It's shaping up to be a wonderful finale before our Winter break, which begins on December 13th.

Thank you for your continued support, and we look forward to celebrating these final events together!

### أولياء الأمور ومجتمع ديار الكرام،

لقد كان شهر نوفمبر مليئاً بالإثارة والمشاركات في مدرستنا! لقد بدأنا الشهر باحتفالنا بفخر بيوم العلم الإماراتي، وسنختتمه قريباً باحتفالات عيد الاتحاد 53. وبين هذه المناسبات الوطنية، كان لدينا مجموعة واسعة من الأنشطة التي تعكس البيئة النابضة بالحياة في مجتمع مدرستنا.

كان لطلابنا في مرحلة ما قبل الروضة والروضة الأولى يوم العائلة والأصدقاء، وهو تجمع مبهج حيث احتفلوا مع عائلاتهم في جو احتفالي ممتع. لقد كان الجميع مشغولين في ورش عمل أولياء الأمور وعروض المشاريع، بينما كان طلابنا يستعدون لتقييمات نهاية الفصل الدراسي.

كان التركيز الرئيسي هذا الشهر هو رفع مستوى الوعي حول مكافحة التنمر، من خلال العديد من الأنشطة التي أعدناها لتشجيع اللطف والاحترام بين طلابنا.

مع اقترابنا من نهاية الفصل الدراسي، ما زال أمامنا أحداث مثيرة! ستمنح أولمبياد الديار الفرصة لطلابنا لعرض مشاريعهم في التربية البدنية، كما سييسلظ أسبوع العلوم الضوء على المشاريع العلمية المذهلة التي عمل عليها طلابنا. إنها تتشكل لتكون خاتمة رائعة قبل العطلة الشتوية، والتي تبدأ في 13 ديسمبر.

شكراً لكم على دعمكم المستمر، ونتطلع إلى الاحتفال بهذه الأحداث النهائية معاً!



◆ DECEMBER 2024

## Upcoming events ◆

2<sup>nd</sup> - 3<sup>rd</sup>

Eid Al Etihad Holiday

3<sup>rd</sup>

People of Determination Day

4<sup>th</sup> - 6<sup>th</sup>

Diyar Olympics

9<sup>th</sup> - 11<sup>th</sup>

Science Week



16 Dec – 3 Jan

Students return to school  
Monday, 6 January , 2025